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ZAPISNIK 
S 27. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
27. sjednica VMO Belveder održana je u utorak, 18. 12. 2012. početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO  
- Dragan Basta,zamjenik predsjednice  VMO  
- Nazif Krupić, član VMO 
- Tea Malik, članica VMO 
- Boris Stojanov, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice VMO Belvedera 
� Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Financijskog plana  za 2013. godinu 
2. Izvještaj o malonogometnom turniru za 2012. 
3. Izvještaj o održanom dočeku  Svetog Nikole  
4. Očitovanje na traženje OGU za urbanizam vezano za  površina namijenjenu za boravak 

pasa 
5. Zahtjevi grañana 

 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 



 2/3 

 
 
Ad.1 
 
Predsjednica upoznala vijećnike sa financijskim planom i projekcijom plana za 2014 i 2015. godine 
koji je izrañen sukladno Programu rada VMO za 2013. godinu (u prilogu Financijski plan i 
projekcija 2014 i 2015) 
 
 

        Vijeće nakon rasprave jednoglasno je prihvatilo prijedlog Financijski plan za 2013. 
godinu i projekciju za 2014 i 2015. godinu 
 

 

Ad.2 
          Predsjednica Vijeća je upoznala vijećnike sa održanim turnirom u Centru za odgoj i 
obrazovanje i to u malom nogometu za dječake i graničar za djevojčice. Na turniru su sudjelovali 
učenici i učenice Centra za odgoj i opbrazovanje, OŠ Kozala i OŠ Brajda . 
Turnir su kao navijači pratili svi učenici i nastavnici Centra za odgoj i obrazovanja i djeca iz 
susjednih škola, a nakon podjele pehara druženje je uz malu zakusku u veseloj atmosferi održanoj 
u dvorani Centra., sa željom da se tradicija nastavi iduže godine 
  
          

Vijeće sa zadovoljstvom usvaja izvještaj. 

         
 

Ad.3 
 
Predsjednica je zahvalila svim vijećnicima na sudjelovanju u organizaciji predstave povodom 
dočeka Svetog Nikole i podjeli poklona te ih informirala o dobivenim informacijama od roditelja koji 
su bili zadovoljni istom. 
Predsjednica pročitala prijedlog izrañenog izvještaja te ga dala na usvajanje. 
 
Vijeće jednoglasno usvaja Izvještaj o dočeku Svetog Nikole 
 
Ad.4 
 
Predsjednica je upoznala vijećnike s dobivenim odgovorom OGU za gospodarenje zemljištem, a 
vezano za prijedlog lokacije za ureñenje parka za pse kojim je prihvaćen prijedlog Vijeća da se 
park uredi na površini sjeverno od Omladinskog igrališta. 
 
Vijeće navedeno prihvaća i voljno je za daljnju suradnju u realizaciji istog 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
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